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Název:
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Mimořádný materiál:  

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo města projednalo žádost o poskytnutí dotace ve výši 450.000,00 Kč Adrianě Holanové na 
částečnou úhradu školného ve školním roce 2018/2019 na prestižní hudební univerzitě Berklee College of 
Music v Bostonu v USA, studijní obor Professional music a

rozhodlo

poskytnout dotaci ve výši 50.000,00 Kč Adrianě Holanové na částečnou úhradu školného ve školním roce 
2018/2019 na prestižní hudební univerzitě Berklee College of Music v Bostonu v USA, studijní obor 
Professional music a uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace.

Stanovisko RM:
Rada města doporučuje zastupitelstvu města rozhodnout o poskytnutí dotace ve výši 50.000,00 Kč Adrianě 
Holanové na částečnou úhradu školného ve školním roce 2018/2019 na prestižní hudební univerzitě Berklee 
College of Music v Bostonu v USA, studijní obor Professional music a uzavřít veřejnoprávní smlouvu o 
poskytnutí dotace.

Cena: 50 000,00

Návrh postupu:          



Důvodová zpráva:
Odbor školství a kultury obdržel žádost Adriany Holanové o poskytnutí dotace ve výši 450.000,00 Kč na 
částečnou úhradu školného ve školním roce 2018/2019 na prestižní hudební univerzitě Berklee College of 
Music v Bostonu v USA, studijní obor Professional music, příloha č. 1. 
Žadatelka o dotaci složila přijímací zkoušky v celosvětové konkurenci na prestižní hudební univerzitě Berklee 
College of Music a byla přijata ke studiu v oboru Professional music, příloha č. 2. Adriana Holanová si v rámci 
přijetí na Berklee mohla zvolit jeden rok studia ve Valencii ve Španělsku a této možnosti využila. Do Valencie 
je vybráno pouze 10 % ze všech přijatých studentů a výuka je mnohem individuálnější. Vzhledem k tomu, že 
se jedná o univerzitu patřící mezi světové špičky hudebního vzdělání je školné na této univerzitě velmi 
finančně náročné, jeden školní rok studia stojí 1.144.300,00 Kč. Vzhledem k této skutečnosti není v 
možnostech slečny Holanové ufinancovat studium pouze z vlastních zdrojů (studentská půjčka) a za podpory 
rodiny (úvěr). Proto požádala o finanční podporu nadace Bakala foundation, The Kellner Family Foundation, 
soukromé firmy o sponzorství, zúčastňuje se soutěže České spořitelny UŽVÍM a o stipendium ze strany 
Ministerstva kultury. Z tohoto důvodu se rozhodla požádat rovněž o podporu statutární město Děčín. Bude jí 
velkou ctí reprezentovat naše město spolu s Českou republikou ve škole, která produkuje hudebníky 
světového formátu. Hlavním oborem, který bude Adriana Holanová studovat na Berklee je zpěv. S tím souvisí i 
její rozvoj a budování si uměleckého jména. Doplňující informace a přehled jejího dosavadního hudebního 
vzdělání je uveden v příloze č. 4.
Ve snaze získat dostatečné finanční prostředky na studium oslovila také děčínskou společnost Armex Energy, 
která jí poskytla nadační příspěvek ve výši 10.000,00 Kč. Dále pod záštitou Ústecké komunitní nadace byla 
vyhlášená sbírka s cílovou částkou 300.000,00 Kč, která je určena na úhradu jejího školného. Sbírka je 
zveřejněna na webových stránkách www.darujme.cz/projekt/1201016 a bylo v ní vybráno cca 219 tis. Kč. K 
této sbírce je natočeno i video (https://www.youtube.com/watch?v=FhDYFTLWzHw&feature=youtu.be), kde je 
možné dovědět se základní informace o sl. Holanové a prosba o podporu, aby mohla studovat na prestižní 
škole Berklee. 
Adriana Holanová, v případě, že jí bude poskytnuta dotace v požadované výši, popřípadě o něco nižší, by 
ráda uspořádala například benefiční koncert v Děčíně. Nejbližší termín by mohl být v lednu 2019 nebo 
červen-srpen 2019. Při jakékoliv výši poskytnuté dotace bude samozřejmostí zmiňování se o podpoře 
statutárního města Děčín jako sponzora v médiích. 

Financování dalších let studia bude probíhat v obdobné podobě, avšak je zde velká možnost získat 
stipendium na základě dosažených výsledků ve škole. Vzhledem k této skutečnosti slečna Holanová uvádí, že 
se bude snažit studovat s co nejlepšími výsledky. 
Odbor školství a kultury přikládá veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace, příloha č. 3. Obsah smlouvy byl 
konzultován s právním zástupcem města. 

Před několika dny Adriana Holanová zahájila jako jediná studentka z ČR studium ve Valencii. Ke studiu zde 
byli vybráni pouze 3 studenti z celé Evropy. 

Žádost o dotaci byla projednána na jednání Komise výchovy a vzdělávání dne 4. 6. 2018 a komise 
nedoporučuje poskytnutí dotace a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace dle předloženého 
návrhu.

Stanovisko odboru ekonomického: K žádosti p. Holanové sdělujeme, že dotace na částečnou úhradu 
školného v roce 2018/2019 neodpovídá vypsaným dotačním titulům statutárního města Děčín. V zájmu 
zajištění rovného přístupu k občanům města dáváme ke zvážení zpracování zásad stipendijního programu pro 
profesní stabilizaci studentů ve městě obdobně, jako má kraj, případně pro podporu studentů nadaných a 
sociálně slabých. V současné době poskytnutí této dotace nedoporučujeme. Ze stejných důvodů nebyla 
doporučena v roce 2014 ani žádost p. MDDr. Schatralové, neboť by se jednalo o významný precedens.

V případě schválení poskytnutí dotací bude odbor školství a kultury žádat o navýšení kapitoly 39 - vzdělávání 
a školské služby o danou částku. Odbor školství a kultury nedisponuje finančními prostředky, které by mohly 
být použity na pokrytí výše uvedených žádostí o dotace.

Odbor školství a kultury informuje zastupitelstvo města, že dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů může územní samosprávný celek poskytnout na základě žádosti žadatele 
návratnou finanční výpomoc.



Vyjádření:

Příloha:
1 Zadost o dotaci 
Holanova AN.pdf

Komentář:          

Příloha:
2 Prijeti na unverzitu 
Holanova AN.pdf

Komentář:          

Příloha:
3 Smlouva Holanova 
AN.pdf

Komentář:          

Příloha:
4 Holanova doplneni info 
AN.pdf

Komentář:          

Schvalovací cesta:

Zpracoval: Bc. Lenka Holavová OSK 12.9.2018 11:04 podepsáno

Předkladatel: Mgr. Hana Cermonová 12.9.2018 11:54 podepsáno

typ zobrazení anonymně
































